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Geachte heer Dijkhoff, 

 

De leden van de vaste commissie voor Immigratie & Asiel / JBZ-Raad hebben met belangstelling 

kennisgenomen van het afschrift van een schriftelijk overleg met de Tweede Kamer over de 

JBZ-Raad van 27-28 maart 2017, door u en de minister van V&J aangeboden bij brief van 28 

maart 2017.1 De leden van de PVV-fractie hebben naar aanleiding hiervan de volgende vragen 

en opmerkingen.  

 

In het schriftelijk overleg met de Tweede Kamer stelt u op pagina 16 het volgende: "Na 

Frankrijk en Duitsland, heeft Nederland het grootste aantal personen herplaatst. Nederland 

vindt het belangrijk dat ook andere lidstaten hun evenredig deel doen op dit vlak." 

Hoeveel personen betreft dit concreet? Hoeveel nareizigers worden voor deze groep nog 

verwacht? Bent u van mening dat Nederland als top-3 herplaatsingsland een 'evenredig deel' 

voor haar rekening neemt? Is de top-3 positie niet zodanig onevenredig dat Nederland direct 

moet stoppen met het opnemen van herplaatsers?  

 

Op pagina 17 schrijft u: "Gelet op de zorgen die er op dit moment bestaan over de  

opvangomstandigheden en de behandeling van kwetsbare asielzoekers in Griekenland, 

onderschrijft het kabinet de geleidelijke aanpak die de Commissie voorstaat. Bij de geleidelijke 

aanpak die de Commissie voorstaat zijn kwetsbare personen vooralsnog uitgezonderd van 

overdracht." 

Welke definitie en criteria worden hier gehanteerd voor de status 'kwetsbaar'? Hoe groot is de 

omvang van deze groep?  

 

Even verderop op pagina 17 schrijft u: "Nederland is op dit moment zelf nog niet gestart met 

het uitvoeren van Dublintransfers naar Griekenland." 

Waarom nog niet? Wanneer bent u wel bereid hiermee te starten? Kunt u duiding geven aan 

hoe onevenredig het is om als Nederland wel voorop te lopen met het opnemen van 

                                                
1 Kamerstukken I 2016/2017, 32 317, HK.  
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herplaatsers, maar ondertussen geen Dublintransfers naar Griekenland uit te voeren? Kunt u 

tevens aangeven hoe dit zich verhoudt tot de uitvoering van de Turkije-deal? 

 

Op pagina 18 schrijft u: "Het is niet mogelijk om u op deze korte termijn de actuele cijfers te 

verstrekken over het aantal minderjarigen dat inmiddels naar Nederland is herplaatst." 

Kunt u aangeven waarom dit niet mogelijk is, worden deze cijfers niet bijgehouden? Kunnen 

deze cijfers inmiddels wel worden verstrekt? 

 

Op pagina 22 schrijft u: "Tot dusver is Turkije de gemaakte afspraken die voortvloeien uit de 

EU-Turkije Verklaring nagekomen. Het kabinet ziet in dat kader vooralsnog dan ook geen 

aanleiding om zich anders op te stellen inzake de uitvoering van de EU-Turkije Verklaring." 

Kunt u de actuele stand van zaken en aantallen aangeven ten aanzien van het terugnemen van 

personen door Turkije? Is er inmiddels meer duidelijkheid ten aanzien van de concrete plannen 

tot hervestiging vanuit Turkije naar lidstaten van de Europese Unie binnen het kader van de 

besprekingen in Brussel over het Europees hervestigingsmechanisme? Wat is het standpunt van 

de Nederlandse regering hierin? 

 

Op pagina 26 schrijft u over het Schengen Informatie Systeem (SIS): "In de tussentijd worden 

gegevens verwijderd vanwege proportionaliteitoverwegingen of omdat de signaleringen niet 

meer noodzakelijk zijn voor het beoogde doel." 

Aangezien het SIS wordt ingezet in het kader van terrorismebestrijding: kunt u nader aangeven 

wat het afwegingskader is ten aanzien van het verwijderen van gegevens in relatie tot het doel 

van terrorismebestrijding? 

 

Op pagina 28 schrijft u: "Het verschil met Eurodac is dat in het EES asielzoekers niet mogen 

worden geregistreerd." 

Waarom mogen asielzoekers niet in het EES worden geregistreerd? Hoe effectief is het EES 

hiermee nog? 

 

Op pagina 30 schrijft u: "Nederland verwelkomt de inspanningen van de Commissie en het 

Maltees voorzitterschap om de instroom via deze route beheersbaar te maken, verdrinkingen te 

voorkomen en mensensmokkel hard aan te pakken." 

Kunt u nader aangeven wat het kabinet verstaat onder het ‘beheersbaar maken van de 

instroom’? Is de enige ‘beheersbare’ vorm niet het volledig stoppen van deze instroom van 

massa-immigratie? 

 

Even verderop op pagina 30 schrijft u: "Nederland zal ten slotte bepleiten dat naast 

inspanningen vanuit de Unie ook ruimte en ondersteuning geboden dient te worden aan 

aanvullende bilaterale inspanningen van individuele lidstaten." 

Op welke bilaterale inspanningen doelt u hier concreet? 

 

Op pagina 31 schrijft u: "Wat betreft het redden van migranten, dienen alle grenswachters die 

ingezet worden in Frontex-operaties fundamentele rechten te respecteren. (…) Een belangrijk 

uitgangspunt daarbij is dat asielzoekers niet worden ontscheept of op andere wijze worden 

overgedragen aan autoriteiten in derde landen als er een risico is op refoulement." 
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Binnen deze alinea spreekt u zowel over migranten als over asielzoekers. Kunt u nader 

aangeven in hoeverre u in dit kader nader onderscheid maakt? Kunt u aangeven in hoeverre er 

tijdens maritieme Frontex-operaties onderscheid wordt gemaakt tussen migranten en 

asielzoekers en op welke grond wordt bepaald of er sprake is van asielzoekers? 

 

Tot slot refereren de leden van de PVV-fractie naar een artikel in de Elsevier van 2 mei jl.2 In dit 

artikel wordt verwezen naar een verklaring van Frans Timmermans die namens de Europese 

Commissie stelt dat de grenscontroles binnen de Schengenzone beëindigd dienen te worden.  

Kunt u aangeven of dit onderwerp op enigerlei wijze is besproken in de JBZ-Raad of op een 

andere wijze met de Nederlandse regering is overlegd? Welk standpunt heeft het kabinet hierin 

ingenomen? 

 

De vaste commissie voor Immigratie & Asiel / JBZ-Raad ziet uw beantwoording met 

belangstelling tegemoet en ontvangt deze graag binnen vier weken na dagtekening van deze 

brief. 

 

Hoogachtend, 

 

 

 

 

R.G.J. Dercksen 

Voorzitter van de vaste commissie voor Immigratie en Asiel / JBZ-Raad 

 

 

                                                
2 http://www.elsevier.nl/buitenland/achtergrond/2017/05/timmermans-binnengrens-in-europa-moet-weer-
open-499477/.  

http://www.elsevier.nl/buitenland/achtergrond/2017/05/timmermans-binnengrens-in-europa-moet-weer-open-499477/
http://www.elsevier.nl/buitenland/achtergrond/2017/05/timmermans-binnengrens-in-europa-moet-weer-open-499477/

